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Abstract (en)
[origin: WO8602525A1] By a trawl door (1) with a principally rectangular, preferably angularly shaped plate (2) and with adjustable hatches for
adjusting the active surface areas of the trawl door the adjustable hatches have been placed at each side of a central longitudinal axis of the plate
(2), a smallest hatch (10) being positioned at the middle of the lowermost portion (6) of the plate (2) in operation, and a hatch (18) with a size of
about the double being positioned at the middle of the upper portion (4) of the plate (2). Hereby an almost universal trawl door is obtained which can
easily be readjusted for almost any thinkable fishery, since the trawl door (1) with completely closed hatches (10, 18) gives a maximal spreading and
a minimal spreading by completely open hatches.

Abstract (fr)
Une porte de chalut (1) comprend un panneau (2) de forme rectangulaire, de préférence angulaire, avec des demi-portes réglables pour régler la
surface active de la porte de chalut. Les demi-portes réglables sont placées de chaque côté de l'axe longitudinal central du panneau (2); une demi-
porte (10) plus petite est placée au milieu de la partie inférieure (6) du panneau (2) lors de son utilisation, et une demi-porte (18) deux fois plus
grande environ est placée au milieu de la partie supérieure (4) du panneau (2). On obtient ainsi une porte de chalut presque universelle, qui peut
être facilement réglée pour presque tous les types imaginables de pêche, étant donné que la porte de chalut (1) a une envergure maximale lorsque
les demi-portes (10, 18) sont complètement fermées, et une envergure minimale lorsque les demi-portes sont complètement ouvertes.
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